
1 
 

PROTOKÓŁ nr 5/2024 
z posiedzenia 

Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji 
w dniu 23 października 2024 r. 

 
Posiedzenie o godz. 17:01 otworzyła Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu 
i Promocji Mirosława Śliwińska i poinformowała, że w obradach uczestniczy 12 członków 
Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji, co stanowiło quorum pozwalające  
na podejmowanie prawomocnych opinii, wniosków i stanowisk. Lista obecności członków 
Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji na posiedzeniu stanowi załącznik nr 1  
do protokołu. W trakcie obrad do komisji dołączył radny Krystian Durma, Posiedzenie komisji 
miało miejsce w Starostwie Powiatowym w Pruszkowie, przy ul. Drzymały 30. 

 
Ad 2. 
Przewodnicząca komisji Mirosława Śliwińska przedstawiła porządek posiedzenia, który stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu. 

1. Stwierdzenie quorum. 
2. Wnioski do porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu nr 4/2024 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji w dniu 23 września 2024 r. 
4. Omówienie wizytacji w jednostce MOS.  
5. Zaopiniowanie projektów uchwał na VIII sesję Rady Powiatu Pruszkowskiego: 

1) zmieniającej uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024  
/BR-86/2024/; 

2) zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Pruszkowskiego na lata 2024-2031 /BR-87/2024/; 

3) w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Powiatu Pruszkowskiego /BR-
79/2024/. 

6. Sprawy różne i wolne wnioski.  
 
Wniosków do porządku nie zgłoszono. 
 
Ad 3. 
Przewodnicząca komisji Mirosława Śliwińska poinformowała, że kolejnym punktem jest: 
przyjęcie protokołu nr 4/2024 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji w dniu 
23 września 2024 r. 
 
W związku z brakiem uwag i nie odnotowując głosów sprzeciwu przewodnicząca komisji 
Mirosława Śliwińska uznała protokół nr 4/2024 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu 
i Promocji w dniu 23 września 2024 r. za przyjęty. 
 
Ad 4. 
Przewodnicząca komisji Mirosława Śliwińska poinformowała, że kolejnym punktem jest: 
Omówienie wizytacji w jednostce MOS. 
 
Przewodnicząca komisji Mirosława Śliwińska przywitała Annę Tużnik Dyrektor 
Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego i poprosiła o podsumowanie spotkania wizytacyjnego  
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w MOS który odbył się w ramach prac komisji oraz opowiedziała o funkcjonowaniu 
Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego w Pruszkowie. 
 
Dyrektor Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego Anna Tużnik powiedziała, że MOS jest 
placówką wychowania pozaszkolnego o charakterze sportowym oferująca dzieciom bogatą 
ofertę zajęć pozalekcyjnych. Aktualnie z zajęć korzysta  około 280 dzieci w sekcjach: 
koszykówki chłopców i dziewcząt, siatkówki dziewcząt, lekkoatletycznej. W Międzyszkolnym 
Ośrodku Sportowym odbywają się zawody międzyszkolne Mazowieckich Igrzysk Młodzieży 
Szkolnej, podczas których uczestniczy do tysiąca uczniów. W tym roku powstała sekcja 
unihokeja dla osób z niepełnosprawnościami, która cieszy się dużym zainteresowaniem. W 
MOS jest zatrudnionych 23 pracowników (14 nauczycieli, 9 pracowników obsługi).  
Oprócz zajęć stałych organizowane są również turnieje okresowe, np. turniej mikołajkowy dla 
dzieci z niepełnosprawnością intelektualną, turnieje w piłce nożnej na dzień dziecka, 
półkolonie letnie i zimowe dla dzieci z powiatu pruszkowskiego. W ubiegłym roku 
organizowany był Dzień Dziecka na sportowo z udziałem olimpijczyka Michała Sokołowskiego 
(wychowanka MOSu), który występował na Olimpiadzie w Paryżu, organizowaliśmy spotkanie 
z Urszulą Łoś – kolarką torową. MOS jest współorganizatorem takich wydarzeń jak Memoriał 
im. Wacława Dziugieła w koszykówce, z podwórka na bieżnię. Od kwietnia do listopada dla 
mieszkańców powiatu organizujemy bezpłatne zajęcia z nauki biegania i bieganie na stadionie 
lekkoatletycznym. Kolejnym cyklicznym wydarzeniem jest Memoriał Krzysztofa Żolika, który 
jest świętem koszykówki młodzieżowej. Na terenie MOS organizowane są zawody straży 
pożarnej, biegi pamięci Żołnierzy wyklętych, turnieje taneczne. Na terenie MOS znajduje się 
ogólnodostępny i bezpłatny bulodron boisko do gry w pétanque. 
 
W trakcie dyskusji o godz. 17:09 do obrad posiedzenia komisji dołączył radny Krystian Durma. 
 
Radny Arkadiusz Wencel zapytał o wykorzystywanie pełnowymiarowej płyty boiska, czy są na 
niej prowadzone zajęcia oraz czy boisko jest udostępniane komercyjnie klubom sportowym 
 i jakim. 
Anna Tużnik Dyrektor Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego powiedziała, że ośrodek nie 
posiada sekcji piłki nożnej, okazjonalnie w ramach okresowych zajęć organizowane są turnieje 
piłki nożnej. Do godz. 17:300 z boiska korzysta SMS-LO. W pozostałym czasie boisko jest 
wynajmowane komercyjnie, w tej chwili jest bardzo dużo chętnych klubów. Największym 
klubem wynajmującym boisko jest MKS Znicz, Berliński, Pan Milankiewicz i inne. 
Przewodnicząca komisji Mirosława Śliwińska zamknęła dyskusję. 
 
Ad 5. 
Przewodnicząca komisji Mirosława Śliwińska poinformowała, że kolejnym punktem jest: 
Zaopiniowanie projektów uchwał na VIII sesję Rady Powiatu Pruszkowskiego:  
 

1) zmieniającej uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024 /BR-86/2024/; 
 
Skarbnik Powiatu Katarzyna Jasińska powiedziała, że po stronie dochodów dokonujemy zmian 
budżetowych na rok 2024 w następującym zakresie: 
W dziale 801 - Oświata i wychowanie zwiększa się o kwotę 196.101,43 zł, tym: 
13.900,-zł w rozdz. 80102 – Szkoły podstawowe specjalne w związku z podpisaniem umowy na 
najem sali gimnastycznej; 
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23.000,-zł w rozdz. 80120 – Licea ogólnokształcące w związku z podpisaniem umowy na najem 
pomieszczeń; 
40.000,-zł w rozdz. 80148 – Stołówki szkolne i przedszkolne w związku ze zwiększeniem liczby 
uczniów i wyższym kosztem na wyżywienia; 
119.201,43,-zł w rozdz. 80195 – Pozostała działalność w związku z otrzymaną dotacją na 
realizację projektu pn. „Gotowi na wyzwania jutra” w ramach programu Erasmus+ w ZS Nr 1 im. 
Stanisława Staszica. 
Po stronie wydatków: 
W dziale 801 - Oświata i wychowanie zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 108.900,-zł, w tym: 
32.000,-zł w rozdz. 80102 – Szkoły podstawowe specjalne w tym: 
14.000,-zł z przeznaczeniem na energię elektryczną w związku z podwyżką cen oraz z oddaniem 
do użytkowania nowej części szkoły; 
18.000,-zł z przeznaczeniem na przegląd klimatyzacji, wywozem nieczystości w związku 
z oddaniem do użytkowania nowej części szkoły oraz wycinką drzew; 
23.000,-zł w rozdz. 80120 – Licea ogólnokształcące w tym: 
8.000,-zł  na zakup maszyny sprzątającej; 
15.000,-zł na wykonanie zaciemnienia szyb w sali gimnastycznej; 
13.900,-zł w rozdz. 80134 - Szkoły zawodowe specjalne z przeznaczeniem m.in. na aktualizację 
programu do inwentaryzacji wraz z pakietem APG, montaż rolet, wyrobienie pieczęci szkoły 
w Mennicy Państwowej, druk e-legitymacji, założenie folii specjalistycznej. 
40.000,-zł w rozdz. 80148 – Stołówki szkolne i przedszkolne z przeznaczeniem na 
przygotowywanie wyżywienia w związku ze zwiększoną liczbą uczniów. 
 
Przewodnicząca komisji Mirosława Śliwińska otworzyła dyskusję. 
Przewodnicząca komisji Mirosława Śliwińska zamknęła dyskusję. 
 
Przewodnicząca komisji Mirosława Śliwińska poddała pod głosowanie zaopiniowanie projektu 
uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024  
/BR-86/2024/. 
 
Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
w sprawie zmieniającej uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024  
/BR-86/2024/ - 12 głosów ,,za”, 0 głosów „przeciw” oraz 0 głosy „wstrzymujących się”.  
 

2) zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Pruszkowskiego na lata 2024-2031 /BR-87/2024/; 

 
Skarbnik Powiatu Katarzyna Jasińska powiedziała, że w związku z podpisaniem umowy na 
dotację w ramach programu unijnego ERASMUS+ pn. „Gotowi na wyzwania jutra!”, który 
realizowany będzie w latach 2024-2025, wprowadza się w 2024 r. dochody w kwocie 119 201,43 
zł oraz w 2025 r. dochody w kwocie 29 600,36 zł i wydatki w kwocie 149 001,79 zł. Zadanie w 
100% finansowanie jest ze środków Unii europejskiej. 
W zakresie przedsięwzięć wprowadza się zmiany wydatków bieżących, program Erasmus+ 
„Gotowi na wyzwania jutra!” wprowadza się przedsięwzięcie do realizacji w latach 2024, 2025 
o łącznych nakładach finansowych w wysokości 149 001,79 zł. 
 
Przewodnicząca komisji Mirosława Śliwińska otworzyła dyskusję. 
Przewodnicząca komisji Mirosława Śliwińska zamknęła dyskusję. 



4 
 

Przewodnicząca komisji Mirosława Śliwińska poddała pod głosowanie zaopiniowanie projektu 
uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego na lata 2024-
2031 /BR-87/2024/; 
 
Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego na lata 2024-2031  
/BR-87/2024/ - 12 głosów ,,za”, 0 głosów „przeciw” oraz 0 głosy „wstrzymujących się”. 
 

3) w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Powiatu Pruszkowskiego /BR-79/2024/. 
 
Przewodniczący Młodzieżowej Rady Powiatu Pruszkowskiego Cezary Lewiński przedstawił 
kandydaturę na opiekuna Młodzieżowej Rady Powiatu Pruszkowskiego, która to jednogłośnie 
wskazała Andrzeja Leszczyńskiego. MRPP ceni kandydata za zaangażowanie jakie wykazuje w 
ramach współpracy, za doświadczenie oraz za wsparcie merytoryczne w wielu kwestiach. 
 
Sekretarz Powiatu Klaudia Sepioło poinformowała o podstawie prawnej wyboru opiekuna 
MRPP wynikającej z paragrafu 16 statutu MRPP z czego wynika tryb wyboru. Klaudia Sepioło 
Sekretarz Powiatu potwierdziła informacje nt. kandydata, z którym współpracowała i jest 
przekonana, że pod kątem legislacyjnym oraz budżetowym i aspektach formalno-prawnych pan 
Andrzej jest odpowiednią osobą, aby pomóc młodzieżowym radnym. 
 
Przewodnicząca komisji Mirosława Śliwińska powiedziała, że również współpracowała  
z panem Andrzejem podczas konkursu ekologicznego i jest przekonana, że kandydatura pana 
Andrzeja na opiekuna MRPP jest bardzo dobra. 
 
Przewodnicząca komisji Mirosława Śliwińska otworzyła dyskusję. 
Przewodnicząca komisji Mirosława Śliwińska zamknęła dyskusję. 
 
Przewodnicząca komisji Mirosława Śliwińska poddała pod głosowanie zaopiniowanie projektu 
uchwały w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Powiatu Pruszkowskiego  
/BR-79/2024/; 
 
Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały  
w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Powiatu Pruszkowskiego /BR-79/2024/ - 12 
głosów ,,za”, 0 głosów „przeciw” oraz 0 głosy „wstrzymujących się”. 
 
Ad 6. 
Przewodnicząca komisji Mirosława Śliwińska poinformowała, że kolejnym punktem porządku 
obrad są: sprawy różne i wolne wnioski. 
 
Przewodnicząca komisji Mirosława Śliwińska zapytała czy ktoś z radnych chce zabrać głos 
w punkcie. 
 
Radny Maciej Kosiński zapytał czy jest możliwość zwiększenia częstotliwości w organizowaniu 
wydarzenia, które miało miejsce 8 września br. mianowicie Eko-Piknik. Radny postulował aby 
Eko-Piknik odbywał się cyklicznie w każdej gminie powiatu pruszkowskiego. 
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Patryk Grabowski Członek Zarządu powiedział, że Eko-Piknik cieszył się ogromnym 
zainteresowaniem wśród mieszkańców powiatu pruszkowskiego. Poinformował, że wydarzenia 
tego typu są bardzo kosztowne (około 90 tyś zł) i ciężko w tej chwili podjąć decyzję o zwiększeniu 
częstotliwości. Po zaopiniowaniu budżetu będzie można podjąć tego typu decyzje. 
 
Radny Maciej Kosiński zapytał czy jest możliwość na organizację tego typu wydarzeń w innych 
gminach oprócz Pruszkowa. 
 
Patryk Grabowski Członek Zarządu powiedział, że jest zwolennikiem organizowania wydarzeń 
w różnych gminach, natomiast specyfika Eko-Pikniku i dostępna infrastruktura w Pruszkowie 
pozwoliła zmniejszyć znacząco koszty organizacyjne. 
 
Radny Krystian Durma dodał że w bieżącym roku w Falentach, w gminie Raszyn była 4 edycja 
Eko Pikniku i wydarzenie przerosło wyobrażenie organizatorów ze względu na zainteresowanie 
mieszkańców. 
 
Patryk Grabowski Członek Zarządu powiedział, że oba pikniki miały miejsce tego samego dnia  
i ma nadzieję że w przyszłości uda się uniknąć konfliktu terminowego, żeby mieszkańcy mogli 
skorzystać z obu wydarzeń. Dodał również, że Powiat nie skupia się wyłącznie na organizacji 
takich wydarzeń w Pruszkowie. 
 
Radny Krystian Durma podziękował za wsparcie ze strony Powiatu Pruszkowskiego Eko Pikniku 
w Falentach. 
 
Przewodnicząca komisji Mirosława Śliwińska w związku z brakiem innych zgłoszeń 
i ze zrealizowaniem porządku posiedzenia o godzinie 17:40 zamknęła posiedzenie komisji. 
 
 
 
 
 
  

 
 

 
 
 
 
Protokół sporządził: 
Piotr Braksator 

Przewodnicząca Komisji 
Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji  

 
Mirosława Śliwińska 
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